
 

Geacht college, 

 
In oktober 2023 heeft CDA Etten-Leur namens onder andere onze partij vragen gesteld voor 
wat betreft de situatie aan de Molenas in Etten-Leur. De Molenas wordt nu namelijk veelal 
gebruikt als doorgaande weg van verkeer van en naar de Streek (sluipverkeer). Dit leidt tot 
veel te hard rijden, roekeloos rijgedrag en gevaarlijke situaties voor zowel mens als dier. Een 
straat welke oorspronkelijk ingericht is als woonerf.  
 
Bewoners van de Molenas hebben afgelopen weken weer contact met ons opgenomen. 
Bewoners, welke verenigd en vertegenwoordigd door 2 bewoners van de Molenas, zijn als 
sinds 2020 bezig met het veiliger krijgen van hun straat. In de eerste gesprekken met 
verschillende ambtenaren, maar ook portefeuillehouder, is aangegeven (toezegging) voor een 
oplossing te gaan voor een gedeeltelijke afsluiting van de Molenas. Tot twee keer toe zou 
hierin tegen de bewoners toezeggingen zijn gedaan. In een verder stadium is aangegeven 
toch niet voor deze oplossing te gaan vanwege verschillende redenen.  
De gesprekken over oplossingen zijn hierna verder gegaan, onder andere door 
verkeersonderzoeken, en gesprekken/enquêtes onder bewoners van de Molenas maar ook 
andere straten. Er zijn vele mails heen en weer gestuurd, een aantal fysieke gesprekken 
geweest, maar een grote groep bewoners van de Molenas voelen zich niet serieus genomen. 
Er wordt niet gereageerd op vragen of suggesties. Bewoners krijgen echt het gevoel dat er 
niet naar hun wordt geluisterd of meegedacht wordt met hun en de (infrastructurele) 
oplossingen welke de bewoners zelf aandragen niet serieus worden genomen. Tekenend 
daarin is dat een (gedeeltelijke) afsluiting in eerste instantie tot twee keer toe is toegezegd, 
maar een (simpelere) infrastructurele oplossing niet lijkt te kunnen.  
Nu ligt er, 4 jaar later, een oplossing/voorstel voor het plaatsen van enkele borden (snelheid 
en richting aangevende) en wordt er op de Molenas een drempel gelegd, welke niet gewenst 
is. Voor deze oplossingen is het merendeel van de bewoners van de Molenas niet 
meegenomen. Dit zorgt alleen maar voor meer onbegrip en meer gevoel van ‘wij worden niet 
serieus genomen’.  
 
In navolging van onze eerder vragen stellen wij daarom onderstaande vragen:  

Vragen:  

1. Wat vind het college zelf van de tot nu toe gevoerde gesprekken, communicatie en 
aanpak omtrent de Molenas en de bewoners van de Molenas? 

2. Bewoners Molenas hebben een voorstel met maatregelen gedaan waarmee, in hun 
ogen, de problemen allemaal aangepakt worden. Het voorstel wat u als gemeente nu 
gedaan heeft, zorgt misschien maar half voor oplossing van de problemen is of niet 
gewenst (groot deel bewoners Molenas zijn hier ook niet in meegenomen). Bent u 
bereid een open gesprek met bewoners van de Molenas aan te gaan, met ambtenaren 
en portefeuillehouder?  



3. Met als doel van dit gesprek de gespannen situatie te bespreken en de kou uit de 
lucht te halen, maar ook zeker samen open te kijken naar de situatie en de oplossing 
welke de bewoners aandragen? 

 
De situatie duurt wat betreft de bewoners van de Molenas maar ook ondergetekenden nu al 
veel te lang. Echter, een gesprek organiseren wat misschien wel tot een goede, veilige en 
bevredigende oplossing voor alle partijen zorgt, moet volgens ons toch goed te regelen zijn.  
 
Wij hopen dan ook dat u als college dit zal gaan verzorgen en open en eerlijk het gesprek 
aangaat en ook echt met een open blik kijkt naar de geboden (infrastructurele) oplossing 
welke in de ogen van de bewoners een prima oplossing is voor de problemen op de Molenas. 
Zodat bewoners van de Molenas, én de omliggende straten een veiligere wijk hebben waar ze 
in leven.  

 

Tot zover onze vragen.  

Met vriendelijke groet, 

 

Nathan Landman                                                         Mariette Nooijens 

Raadslid Ons Etten-Leur                                             Raadslid CDA Etten-Leur  

 


